
 

 
 

 

Zápis ze schůze 

Studentského parlamentu Gymnázia J. K. Tyla 
 

 

 

 

 

 

Program v bodech 
 

1. PR novinky (web školy, Štafle) 

2. Představení online workshopu „Pojďme zlepšit studentské samosprávy“ 

3. Medailonek ČSU 

4. Schránka nápadů 

5. Nástěnka a nástěnkáři 

6. Spokojenost žáků s DisV 

7. Koše na záchody 

 

 

 

Datum  25.01.2021 

Zapisovatel  David Vápeník 

Ověřovatel  Martin Urban 

P Ř Í T O M N Í   Z Á S T U P C I 

1.A  1  1.B  1  1.C  1  1.D  1  1.E  1 

2.A  N  2.B  2  2.C  N  2.D  N  2.E  2 

3.A  2  3.B  N  3.C  2  3.D  N  3.E  N 

4.A  N  4.B  N  4.C  N  4.D  N  4.E  2 



 

Aktivní členové se zapisují do sdílené tabulky na Google Classroom.  
 

1. PR novinky 

Předseda a místopředseda navrhují novinky v oblasti komunikace SP.  
Na web školy může nahrávat zprávy z SP pan profesor Dočekal.  
Dále se bude projednávat publikace parlamentních sdělení v časopisu Štafle. 
 

2. Představení online workshopu „Pojďme zlepšit studentské 

samosprávy“ 

Vojtěch Federsel podrobně prezentoval akci kladoucí si za cíl zmapovat problémy 
studentských samospráv napříč ČR. Akce bude pokračovat a SP bude informován o dalším 
průběhu. 
 

3. Medailonek ČSU (Návrh usnesení 1/2020) 

Místopředseda stručně představil činnost České středoškolské unie a její nový projekt 
“Medailonky samospráv,” do nějž byl SP přizván. Nabídka se týká zveřejnění medailonku SP 
na webových stránkách a případně sociálních sítích České středoškolské unie. 
Předseda představil návrh usnesení 1/2021 a zahájil o něm hlasování. 
 

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení I/2021 bylo přijato. 
 

4. Schránka nápadů 

Byl představen návrh nové cedule na schránku návrhů umístěnou v hovorně.  
Navrhnut byl jiný odstín červené (aby se barva textu sjednotila s barvou loga) Text celkově by 
měl být stejným stylem jako logo. O návrhu, který bude na základě připomínek přepracován, 
se bude mimo schůzi hlasovat. Měl by mít ekvivalent online, např. výzva na sociálních sítích. 
 

5. Nástěnka a nástěnkáři 

Bod odložen. 
 

6. Spokojenost žáků s DisV 

Na základě sdělení pana ředitele by SP měl zorganizovat šetření o spokojenosti s DisV podle 
následujících kritérií. 
 

● Spokojenost s výukou 
● Požadavky a tipy na zlepšení, případně pochvaly 
● Počet online hodin a zda se nesnižuje jejich počet 

 



 

Dotazník bude mít na starosti Výbor pro školu. Předseda Výboru konstatuje, že se distanční 
výuka v průběhu roku zlepšila a že není problém dotazník zajistit.  
Dotazník je možné konzultovat s Martou Levínskou, bývalou předsedkyní Výboru, dotazník 
by měl být stručnější než předešlý. 
 

Záznam z příspěvků členů: 
 

Maturanti jsou poměrně nervózní zčásti vinou MŠMT, je třeba větší důraz na přípravu k 
maturitě. 
První ročníky jsou velmi spokojeny s rozsahem distanční výuky. Třeťáci jsou spokojeni s 
ochotou učitelů a pevnějším režimem.  
 

Vznesen požadavek zveřejnit kritéria (standardy) hodnocení na webu školy, dokument by 
měl být veřejně k dispozici, je možné ho studentům poskytnout. 
 

 

7. Koše na záchody 

Na dívčích toaletách by měl v každé kabince být koš, parlament bude iniciovat jejich 
zakoupení. 
 

 

Přílohou zápisu je přijaté Usnesení I/2021. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

   

 
podpis ověřovatele 
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